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Zápis z II – 35. řádného jednání Výkonného výboru České asociace stolního tenisu 
 

Datum: 11. 10. 2017 od 13.00 hodin, Na Pankráci 123, Praha 4 

Přítomni: Z. Špaček -  předseda VV, P. Bohumský, N. Endal, J. Brothánek - místopředsedové VV,     

                 O. Kaucká -  asistentka VV 

                 Hosté: J. Veselka – Rada krajů 13 -14.30 

                              Z. Jirásek – Dozorčí rada 

 KVS na základě incidentu na posledním BTM v Praze vyzývá a apeluje na slušné chování trenérů 

a zejména rodičů při kaučování svých svěřenců. Všichni rodiče a trenéři by si měli uvědomit, že 

jsou také součástí sportovního výkonu svých svěřenců a podobné chování do sportu nepatří.  

 

VV projednal: 

1) Aktuální situaci okolo plnění rozpočtu 2017. VV konstatoval, že je připraven uspokojit další 

projekty, zejména krajských svazů stolního tenisu či SK/TJ. A to vzhledem k situaci, že na 

základě nejasné finanční situace v prvních 8 měsících, kdy veškeré náklady Asociace proplácela 

ze své finanční rezervy, a tím byla nucena velice výrazně šetřit. Dále konstatoval, že bude těžké 

vyhovět v celém rozsahu velice ,,přísné“ metodice MŠMT a naplnit v plném rozsahu rozpočet 

v jednotlivých bodech pro toto ministerstvo. VV konstatoval, že vyhovět požadavkům MŠMT a 

zároveň profinancovat celý plánovaný rozpočet Asociace je hlavní prioritou VV v tomto roce. 

V nejbližších dnech bude VV informovat složky ČAST o všech finančních opatřeních 

plánovaných do konce tohoto kalendářního roku.         

2) Výkonný výbor rozhodl akceptovat navrhovaný příspěvek z Dotačního programu X. MŠMT  – 

,,Sportování veřejnosti“, tj. částku 500 000 Kč – Projekt ,,Všichni za stůl III“ s tím, že tento 

projekt bude dofinancován na základě příspěvku ČOV z Loterijního zákona z minulých let. 

3) Stížnost nevhodného chování rodičů na BTM v roce 2017. A dále žádost o svolání disciplinární 

komise navrhované ke konkrétnímu případu z posledního BTM v Praze. Předseda VV 

konstatoval, že je osobně přesvědčen, že současný Disciplinární řád neumožňuje svolat 

k tomuto případu Disciplinární komisi. VV navrhne opatření k zamezení těchto případů.    
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4) Situaci v reprezentačním družstvu mužů. 

5) Další dopis pana Bělíka ohledně jeho syna i jeho osobní komunikaci s trenérem kadetů J. 

Braunem. VV podstoupil další komunikaci s panem Bělíkem členům VV, N. Endalovi a P. 

Bohumskému. 

6) Nový návrh trenérské koncepce ČAST od 1. 7. 2018. Mimo jiné je navrženo, aby trenéři 

reprezentačních kádrů pracovali na plný úvazek pouze pro Asociaci. 

 

Vzal na vědomí: 

1) Informaci Z. Špačka k situaci na MŠMT, ČOV a ČUS, zejména vzhledem k dotačním programům 

MŠMT v roce 2017.  Pro rok 2018 není v současnosti připraven zatím žádný dotační program a 

není přibližný termín jejich vypsání a obsahu metodiky. VV konstatoval, že se situace 

každoročně opakuje, což velice znemožňuje práci všech složek Asociace, zejména VV ČAST. 

2) Informaci J. Brothánka k současnému plnění rozpočtu ČAST a její dceřiné společnosti TT – 

Marketing. Podrobně informoval ke stavu finančního plnění jednotlivých dotačních programů 

MŠMT a plnění celého rozpočtu obou společností.   

3) Informaci N. Endala k ukončení činnosti A. Botkové v roli reprezentačního trenéra kadetek k    

1. 9. 2017. 

4) Informaci N. Endala  a Z. Špačka z jednání KVS konané dne 9. 10. 2017 v Olomouci. Na tomto 

zasedání se projednala zejména nominace na MS juniorů v Itálii, nominace na kvalifikaci na 

Olympijské hry mládeže, proběhlo hodnocení ME dospělých v Lucembursku a hodnotila se 

situace v reprezentačním družstvu mužů. 

5) Informaci N. Endala k hodnocení ME dospělých. VV je velmi zklamaný z výsledku družstva 

mužů, které obsadilo až 21. místo jako nejhorší výsledek v historii. Situací se bude VV 

v nejbližším období intenzivně zabývat. 

6) Informaci J. Brothánka k MČR dospělých, VV nemá v současné době sportovní halu na jeho 

uspořádání. Všechny možnosti skončily neúspěchem. Bohužel se nenašel nikdo z vedení 

krajských svazů či jednotlivých SK, který by s vyhledáním vhodného místa pro uspořádání 

tohoto mistrovství pomohl. 
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7) Informaci J. Brothánka k nepovoleným startům hráčů v zahraničí. Všichni hráči hrající 

v zahraničí si můžou starty legalizovat do konce října 2017. Po tomto termínu již nebude platit 

žádný ,,generální pardón“. 

8) Informaci N. Endala k projektu ,,Stoly do ulic“. Spoluprací na tomto projektu byl i nadále 

pověřen N.Endal. 

9) Informaci N. Endala k přípravám výběrového řízení na Reprezentační trenéry mládeže. Přípravy 

proběhnou do konce roku tak, aby výběr nových trenérů proběhl nejpozději na počátku 

příštího roku a vybraní trenéři mohli zahájit svojí činnost ihned po skončení ME v Rumunsku v 

létě 2018.  

10) Informaci N. Endala k podání žádosti k agentuře Czech Tourism pro WT v Olomouci na rok 

2018. 

11) Informaci P. Bohumského k činnosti Komise rozhodčích, zejména informaci o příručce k 

,,Tournament software“ a k ,,Zpravodaji pro rozhodčí“. 

12) Informaci P. Bohumského o rozvoji informačního systému STIS a Registru ČAST, zejména 

problematiku On-line zápisů, ELOSt žebříčky a dalších aktivit v oblasti softwaru. 

13) Informaci P. Bohumského ze schůze Sportovně-technické komise a její činnosti. 

14) Informaci P. Bohumského k zjednodušení seminářů Rozhodčích licence C, požadavky na úpravu 

byly vyjasněny s programátorem a dle informace J. Veselky začala úprava software. 

15) Informaci Z. Špačka k přípravám rozpočtu na rok 2018. VV bude vycházet z letošních čísel, 

zejména pro dotace z MŠMT, Programu I. II. a V. Rozpočet bude navržen tak, že letošní čísla 

budou ponížena o 10%, které se stanou rezervou.  

16) Informaci Z. Špačka k rozšíření Síně slávy o dalších 5 členů, která proběhne během měsíce 

listopadu. 

17) Informaci J. Brothánka ohledně Finále Českého poháru. Žádný SK se nepřihlásil a tak vyslovil VV 

poděkování N. Endalovi, že  SKST Havířov Finále uspořádá. VV bude hledat sportovní klub, který 

by byl schopen zajistit pořádání tohoto Finále na delší časové období (např. 3 let). 
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VV schválil: 

1) Navýšení celkové odměny hráčům a hráčkám v mládežnických kategoriích za umístění na 

žebříčku z loňských 250 tis. na letošních 500 tis. CZK. 

2) Navýšení odměn pro pořadatele BT mládeže na 320 tis. CZK z loňských 240 tis.CZK. 

3) Zpětné proplacení všem samoplátcům projektu HBO (celostátní kempy) vybraných příspěvků 

na účast na těchto akcích, pokud tyto náklady dříve neuplatnili (např. v mateřském klubu, u 

sponzora, z individuální dotace u jiné sportovní organizace, atd). 

4) Zpětné proplacení mládežnickým reprezentantům - samoplátcům vybraných příspěvků 

uhrazených na účast na mezinárodních turnajích mládeže, na které byli oficiálně nominováni 

reprezentačními trenéry, pokud si tyto náklady dříve neuplatnili (např. v mateřském klubu, u 

sponzora, z individuální dotace u jiné sportovní organizace, atd). 

5) Navýšení dotace pro každé Sportovní středisko mládeže o 60 tis.CZK a pro každý Klub 

talentované mládeže o 30 tis.CZK na tento kalendářní rok za podmínky řádného vyúčtování 

s ohledem na metodiku MŠMT. 

6) Případnou dotaci pro jednotlivé Regionální svazy stolního tenisu ve výši 5 tis. CZK. VV pověřil 

Z. Špačka a J. Brothánka o definitivní zprávu pro ostatní členy VV, zda je tato dotace z hlediska 

metodiky MŠMT a administrativní náročnosti možná. 

7) Případnou dotaci pro samoplátce na další proběhlé mládežnické akce ETTU či ITTF 

schvalované Komisí mládeže. Zpětné proplacení by proběhlo za stejných podmínek jako 

v předešlých bodech tohoto zápisu (body 3 a 4). O této možnosti VV pověřil Z. Špačka a J. 

Brothánka k jednání s předsedou Komise mládeže M. Linertem.     

8) Pořadatele Finále Českého poháru v Havířově. 

9) Návrh pokut za nesplnění povinností účastníka soutěže – rozhodčí. 

10) Náklady na účast na ITTF konferenci pro International Referees. 

11) Odprodej zánovních stolů Joola vč. síťky za cenu 12 500 Kč za kus. 

12) Odprodej zánovních stolků pro rozhodčí DHS za cenu 500 Kč za kus. 

13) Nominaci na MS juniorů v Itálii Rivo del Garda: 

 Družstvo juniorek: Blašková Z., Čechová K., Slezáková S., Matějovská A., trenér Vrňák 

T. 
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 Jednotlivci junioři: Martinko J., trenér Klásek M.  

14) M. Pytlíka jako reprezentačního trenéra kadetek do 30. 6. 2018, po rezignaci A. Botkové na 

tento post.  

15) Povinnosti reprezentanta – mládežníka do konce juniorské kategorie, schválený a projednaný 

na zasedání KVS v Olomouci, který je přílohou tohoto zápisu. 

16) Nominaci na kvalifikaci OH mládeže 3. - 5. 11. 2017 ve Splitu: 

 Juniorky: Blašková Z., trenér Vrňák T. 

 Junioři: Valenta J., trenér Klásek M. 

17) Smlouvu s I. Vacenovskou na trenérskou činnost v oblasti mládeže. 

18) Žádost KSST Libereckého kraje na podporu mládeže. 

19) Žádost klubu KMST Liberec na podporu činnosti. 

20) Žádost  RSST Rychnov n. K. na podporu činnosti. 

21) Žádost klubu Sokol Kobylí na podporu činnosti mládeže. 

22) Žádost klubu MSK Břeclav na podporu projektu Stolní tenis do škol v Lednicko-valtickém 

areálu. 

 

VV uložil: 

 

1) Všichni členové VV: Zajistit splnění úkolů schválených VV v bodech 1 až 5 tohoto zápisu. 

Celkově odpovídá předseda Asociace. 

T: průběžně 

 

2) Z. Špačkovi: Zajistit grafiku na nové diplomy pro MČR. 

T: 30. 11. 2017 

 

3) J. Veselkovi: Zajistit zjednodušení seminářů Rozhodčích licence C, dle schváleného projektu. 

T: 30. 10. 2017 – prodloužení termínu  

 

4) N. Endalovi a P. Bohumskému: Odpověď panu Bělíkovi na jeho dopis. 

T: 30. 10. 2017 
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5) N. Endalovi: Zajištění speciálních trofejí pro ČAST. 

T: 30. 10. 2017 

 

6) N. Endalovi: Zajistit další informace k projektu Stoly do ulic a předat je VV. 

T: 30. 10. 2017  

 

7) N. Endalovi: Rozpracovat koncept nové trenérské koncepce. 

T: 30. 11. 2017 

 

8) O. Kaucké a M. Novotné: Zajistit sportovní halu a místnost pro přednášku pro trenéra R. 

Prauseho dne 20. 11. 2017 v Praze.  

T: 15. 11. 2017 

 

9) N. Endalovi: Připravit a vypsat výběrové řízení na pozice reprezentačních trenérů mládeže  

T: 15. 11. 2017 

 

 

Úkoly z minulých zápisů: 

1) Členům VV: Zajistit splnění úkolů a doporučení vyplývající ze zasedání DR. 

2) J. Brothánkovi a Z. Špačkovi: Zajistit pomoc likvidátorovi při likvidaci ,,České stolnětenisové“. 

3) Z. Špačkovi a J. Brothánkovi: Průběžně informovat členy Asociace, prostřednictvím svých 

webových stránek, o situaci okolo financování Asociace a dotačních programů MŠMT. 

4) N. Endalovi: Převedení správy Metodického webu pod Asociaci. 

       T: 30. 11. 2017 

5) J. Brothánkovi: Zajistit schválenou materiální pomoc při MS mentálně postižených v Hradci 

Králové na podzim 2017. 

T: průběžně do začátku konání akce (22. 10. 2017) 
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Jednání ukončeno v 19.45. 

Příští zasedání: 1.11 2017 v  14.30 Na Pankráci 123, Praha 4          

         

         

Zapsala: O. Kaucká 

Schválili: J. Brothánek, N. Endal, P. Bohumský, Z. Špaček 

 


